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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Elmarad a beígért segítség, avagy hol van a beígért támogatás?" 

Tisztelt Pénzügyminiszter Úr!

Összesen 1097 ingatlant ürítettek ki 2020 első három negyedévében. Az elmúlt években jóval 3 ezer
fölött volt az egész éves szám, tavaly 3117 kilakoltatás történt egész évben. Veresegyházon hasonló
helyzetbe került közel 220 otthon, amelyből több mint 100-ban már laknak is.

A Gyermekliget Lakópark I. üteme a beruházó TP-Komplex Zrt. felszámolása során a Kormány
314/2020  (VI.30.)  sz.  rendelete  által  „stratégiailag  kiemelt  jelentőségű”  gazdálkodó  szervezetté
minősült,  míg a Gyermekliget Lakópark II.  üteme a beruházó Ecomont-Trade Kft.  felszámolása
során a Kormány 579/2020 (XII.14.) sz. rendelete által minősült „stratégiailag kiemelt jelentőségű”
gazdálkodó szervezetté. Azonban a várt állami segítségnyújtás mindkét esetben elmaradt.

Miközben  azt  látjuk,  hogy  más  stratégiailag  kiemelt  beruházásokba  ömlik  az  állami  pénz
(közpénzmilliárdok  tűnnek  el  fantomizálódó,  támogatott  beruházásokon),  stadionok  és
sportcsarnokok  épülnek  számolatlanul  az  ország  területén,  addig  a  közel  200  család  által
megvásárolt otthonok megmentésére nincs költségvetési forrás.

Az  eljuttatott  dokumentumok alapján  az  állami  segítségnyújtás  kimerül  abban,  hogy az  állami
felszámoló árverés útján értékesítésre kívánja bocsájtani a családok már kifizetett otthonait, mivel
azok nem tudnak önerőből eljutni a használatba vételig, és a hitelt nyújtó pénzintézet is sorban áll a
törlesztőrészletekért. Ennek a végkimenetele várhatóan az lesz, hogy a családok vagy megveszik
újra az otthonukat, vagy árverezés útján megveszi más, és kilakoltatja őket.

Mekkora az az összeg amire szükség lenne?



- a Gyermekliget I. ütemének esetében mindössze 130-140 millió Ft, mely közel 100 család
számára jelentene végleges megoldást,

- a Gyermekliget II. ütemének esetében ez az összeg cca. 1,6 milliárd Ft.
Mégis mi volt  a szándéka a kormányzatnak, mikor  elrendelték,  hogy a gazdálkodó szervezetek
felszámolása állami kézbe kerüljön? Az, hogy megmentse a családokat a lehetetlen helyzetükből –
ha már egyszer kifizették az otthonaikat -, vagy az, hogy ár alatt megvásárolva a felszámolótól az
ingatlanokat, pár helytartó ezen becsődölt beruházáson is nyerészkedni tudjon?

A következő konkrét kérdésekre várom Pénzügyminiszter úr érdemi válaszát:

- Hol van a beígért állami segítség, miben nyilvánul meg a „nem hagyunk senkit az út mentén”
szlogen?

- Hol  van  a  pénz?  Az  a  kevesebb,  mint  2  milliárd  forint,  amelyből  meg  lehetne  segíteni  200
családot,  vagy az  a  csupán  140 millió  Ft,  amelyből  legalább  100 család  otthonát  meg lehetne
menteni,  vagy ezek helyett  is  inkább látszat-  és luxusberuházásokra költik a magyar adófizetők
pénzét?

- Van-e valós szándék a bajba jutottak megmentésére? Mik a kormányzat rövid- és hosszabbtávú
stratégiai tervei a veresegyházi kiemelt beruházásokkal? 

Tisztelettel:

Potocskáné Kőrösi Anita
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